

Noteringar JK-möte, 29 jan

Närvarande

Tore Aksnes (TA), Tomas Hjällestad (TH), Fredrik Tölldén (FT), Christer Brandt (CB), Stefan Laremark (SL), Jan Sjursen (JS), Anders Nilsson (AN)

Protokoll

1. Förslag på knattekläder tas fram till nästa möte. Ansvarig FT (TH)
2. TH kontakter restaurangen gällande juniorpriser för 2020
3. FT kontakter restaurangen för att se hur vi tillsammans kan göra för att juniorerna ska få sin rabatt i restaurangen
4. Ev. regelutbildning genomförs av Janne S. Ett utskick gällande intresseanmälan ska göras. Tomas, kan du ta fram ett förslag på anmälningsformulär som sedan skickas ut?
5. TA ska få underlag från förra årets juniortour gällande hur hcp-fördelningen såg ut i de olika klasserna. **Mejl med inloggningsuppgifter är redan skickade.**
6. JS kontakter föräldrar till Tävlingsjuniorerna gällande "Slaget om Göteborg" den 22 maj. **klart**
7. Regler gällande restaurangen, vad kan skrivas upp på JK:s konto och vad kan vi ordna själva. **Svar: Tävlingsledare erhåller lunch vid tävling. Kaffe och fikabröd står klubben för. Fikabröd inhandlas på egen hand och kvitto lämnas in till receptionen där underlag finns.**
8. J16; TH är ledare. J21; JS är ledare. Ansvarig tränare är David Olsson **meddelat och klart**
9. En drop box tas fram av FT där JK kan dela dokument. TH bjuder in **klart**
10. Förslag om utbildning för framtida tävlingsledare kom upp på mötet. **Nils Hansson har åtagit sig att hjälpa till med utbildningen.**

Frågan gällande kläder till JK kom upp och jag har fått återkoppling vad som gäller för alla kommittéer. Det som gäller är att dessa personer kan köpa till inköpspris och då det är ca 30 st. ideella funktionärer som bör behandlas på ett likvärdigt sätt är förutsättningarna som ovan.

Frågor eller korrigeringar?

Nästa möte föreslås till 4 mars kl. 18.00 (-19.30). Bekräfta tack.